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Zápisnica 

zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko, konaného  

dňa 30.05.2025 
 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Návrh programu rokovania predložený starostom obce : 

 

 

Program rokovania obecného zastupiteľstva : 

 

  1.   Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

  2.   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

  3.   Schválenie návrhu programu zasadnutia 

  4.   Schválenie návrhu Kúpnej zmluvy na odpredaj obecného pozemku parcela KN-C č.  

        578/18 – zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 9 m2 v k.ú. Ovčiarsko         

  5.   Schválenie návrhu Kúpnej zmluvy na kúpu pozemku – parcela E-KN č. 164/5 – orná  

        pôda  vo výmere 3992 m2 v k.ú. Ovčiarsko 

  6.   Schválenie financovania závlahového systému na miestnom ihrisku OFK Ovčiarsko 

  7.   Schválenie nákupu defibrilátora 

  8.   Schválenie financií na dobudovanie chodníka v smere Dolný Hričov   

  9.   Schválenie nákupu čističa vzduchu pre Materskú školu v Ovčiarsku 

10.   Schválenie spracovania GP na pozemky, ktoré budú predmetom dlhodobého nájmu 

        obecného pozemku užívaného obyvateľmi obce  

11.   Schválenie rozpočtového opatrenia č. 2/2025 

12.   Rôzne 

13.   Interpelácie poslancov 

14.   Záver 

 

      

K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Rokovanie zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko otvoril o 17.05 hod. starosta 

obce Ovčiarsko Ervín Schmieger. Privítal poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných 

prítomných. Zároveň podotkol, že traja poslanci OZ sa ospravedlnili, z toho jeden poslanec 

nahlásil, že na zasadnutie príde neskôr. 

 

 

K bodu 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce určil za zapisovateľa Ing. Danielu Hofericovú a za overovateľov zápisnice určil 

poslancov obecného zastupiteľstva :  Bc. Jozef Hasko a Ing. Peter Palko, PhD. 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov OZ o hlasovanie. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie : 

 

a) určenie zapisovateľa – Ing. Hofericová Daniela 

b) určenie overovateľov zápisnice –  Bc. Jozef Hasko a Ing. Peter Palko, PhD. 

 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               4 poslanci    -   Bc. Jozef Hasko,  Ing. Peter Palko, PhD.,                                                                                          

                                                                                      Karol Perrot, Tomáš Hrošovský 

Ospravedlnení poslanci (menovite):    3 poslanci   -     Ľuboš Ballay,  Ing. Jaroslav Horčík, Juraj Čillík 

Hlasovali za (menovite):                      4 poslancov  –  Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot,                                                                                     

                                                                                      Tomáš Hrošovský 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 3 – Schválenie návrhu programu  zasadnutia 

 

Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s návrhom programu zasadnutia. 

Keďže nikto z poslancov OZ nepredniesol žiadnu pripomienku, starosta obce predniesol 

návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov obecného zastupiteľstva o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

 

Navrhnutý program 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               4 poslanci    -   Bc. Jozef Hasko,   Ing. Peter Palko, PhD., 

                                                                                       Karol Perrot, Tomáš Hrošovský 

Ospravedlnení poslanci (menovite):    3 poslanci   -     Ľuboš Ballay,  Ing. Jaroslav Horčík, Juraj Čillík 

Hlasovali za (menovite):                      4 poslancov  –  Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot,                                                                                     

                                                                                      Tomáš Hrošovský 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

 

 

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

K bodu č. 4 – Schválenie návrhu Kúpnej zmluvy na kúpu pozemku – parcela C-KN 

                        č. 578/18 – zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 9 m2 v k.ú. Ovčiarsko 

 

 

Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s bodom programu, ktorý bol 

prejednávaný už v predchádzajúcich zasadnutiach a odpredaj bol odsúhlasený poslancami OZ. 
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Predložil návrh kúpnej zmluvy, s ktorou poslanci OZ bez výhrad súhlasili. Keďže sa do 

diskusie nikto neprihlásil, predniesol starosta obce návrh uznesenia a požiadal poslancov OZ 

o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

 

Kúpnu zmluvu o prevode nehnuteľnosti uzatvorenú v zmysle §-u 46 ods. 1 a §-u 588 a nasl. 

Občianskeho zákonníka na odkúpenie obecného pozemku -  parc. C-KN č. 578/18 – zastavaná 

plocha a nádvorie vo výmere 9 m2 v čiastke 27,78 EUR/m2 v zmysle znaleckého posudku č. 

106/2025  v celkovej čiastke 250,02 EUR. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               4 poslanci    -   Bc. Jozef Hasko,  Ing. Peter Palko, PhD.,                                                                                                          

                                                                                       Karol Perrot, Tomáš Hrošovský 

Ospravedlnení poslanci (menovite):    3 poslanci   -     Ľuboš Ballay,  Ing. Jaroslav Horčík, Juraj Čillík 

Hlasovali za (menovite):                      4 poslancov  –  Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot,                                                                                     

                                                                                      Tomáš Hrošovský 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu č. 5 – Schválenie návrhu Kúpnej zmluvy na kúpu pozemku – parc. E-KN č.  

                       164/5 – orná pôda v k.ú. Ovčiarsko 

 

Poslanec Ing. Jaroslav Horčík prišiel na zastupiteľstvo o 17.30 hod.                                                

Starosta obce otvoril bod programu a oboznámil poslancov OZ s návrhom Kúpnej zmluvy na 

odkúpenie pozemku do majetku obce – parcela E-KN č. 164/5 – orná pôda vo výmere  

3992 m2.  Pôvodný zámer bol na odkúpenie 2 000 m2 v hodnote 40 000,- EUR s tým, že sa 

starosta obce pokúsi dojednať nižšiu cenu s predajcom. Bol vypracovaný znalecký posudok 

v cene 8,56/m2 na celú výmeru uvedenej parcely t.j. 3992 m2 . 

Po osobnom rozhovore s terajším majiteľom uvedenej parcely sa podarilo starostovi obce 

dojednať cenu za 3992 m2 vo výške 30 000,- EUR. Majiteľ totiž nechcel predať len časť 

pozemku. Po otvorení diskusie k danému bodu sa prihlásil do diskusie poslanec Tomáš 

Hrošovský s názorom, že nevidí v aktuálnom čase dôvod na kúpu pozemku, že ho nezúročíme 

a zámer vybudovania zberného dvora pre obec Ovčiarsko je v nedohľadne. Do diskusie 

s rovnakým názorom sa prihlásil Bc. Jozef Hasko a podotkol, že obec nemá finančné 

prostriedky  a ide kupovať nezmyselný pozemok, ktorý nebude v blízkej dobe využitý. 

Starosta podotkol, že síce hneď nejdeme budovať zberný dvor, ale uchádzali sme sa o dotácie 

na techniku (traktor) x- krát a vždy nám prišla zamietavá odpoveď s tým, že nemáme zberný 

dvor a teda technika z dotácie nám nemôže byť poskytnutá. Poslanec Hasko Jozef trval na 

svojom  a presadzoval názor, že finančné prostriedky treba investovať na vybudovanie 

vodovodu na pitnú vodu  do viacúčelovej budovy na miestnom ihrisku. 

Na čo zareagoval starosta obce s tým, že na vybudovanie vodovodu v danej situácii by sme 

potrebovali omnoho viac finančných prostriedkov (cca 87. 000,- EUR) a nemáme ich odkiaľ 

vziať a teda, že nebude ani pozemok ani vodovod. Sú omnoho dôležitejšie investície, ktoré by 

slúžili všetkým občanom obce, nielen priaznivcom športu.  
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Ak chce obec  vybudovať chodníky pre peších v smere k miestnemu ihrisku potrebuje mať 

popri hlavnej komunikácii obecný pozemok a práve pozemok parc. č. 164/5 by tento problém 

vyriešil a mohli by sme v budúcnosti dobudovať aj chodník v smere k miestnemu ihrisku, aby 

občania a deti mohli bezpečne chodiť na ihrisko. Poslanec Ľuboš Ballay prišiel na 

zastupiteľstvo o 18.06 hod. V krátkosti ho starosta obce oboznámil s prejednávaným bodom 

programu a pokračovala diskusia. Do diskusie sa prihlásil aj prítomný občan p. Hulej 

a podotkol, že myšlienka vybudovania zberného dvora je super vec, nakoľko sa odstráni 

z obce pálenie konárov a iných drevín a bude hlavne večer čistejšie ovzdušie a každý si môže 

vyvetrať bez obáv, že si do domu vpustí dym. Občania, ktorí v jarnom a jesennom období 

orezávajú ovocné stromy a iné okrasné stromy a kríky určite tiež privítajú možnosť odviezť 

daný odpad zo záhrady na vybudovaný zberný dvor. Samozrejme, že jeho vybudovanie 

nebude hneď, ale pozemok je v tomto prípade to najdôležitejšie, aby sa vôbec mohlo začať. 

Budovať sa bude postupne ako to dovolí finančná situácia obce, prípadne sa budú využívať 

možnosti dotácií a grantov. Poslanec Tomáš Hrošovský vyjadril svoj názor proti kúpe 

pozemku, no v konečnej fáze skonštatoval, že ak by jeho rozhodnutie malo uzatvoriť dvere 

pred vybudovaním zberného dvora, rozhodol sa v konečnej fáze tento zámer podporiť svojím 

hlasom. Po prehodnotení a prediskutovaní všetkých návrhov predniesol starosta obce návrh 

uznesenia a požiadal poslancov obecného zastupiteľstva o hlasovanie.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

 

Kúpnu zmluvu o prevode nehnuteľnosti uzatvorenú v zmysle §-u 46 ods. 1 a §-u 588 a nasl. 

Občianskeho zákonníka na odkúpenie pozemku obcou Ovčiarsko - parcela E-KN č. 164/5 – 

orná pôda vo výmere 3992 m2 v čiastke  8,56 €/m2 v zmysle znaleckého posudku č. 107/2025 

- v čiastke  8,56 €/m2 . Celkom dohodnutá čiastka s predajcom pozemku vo výške 30 000,-  

EUR.                    

                             
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)            6 poslanci       –   Ľuboš Ballay,  Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav  

                                                                                        Horčík, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš       

                                                                                        Hrošovský       

Ospravedlnení poslanci (menovite):  1 poslanec       -   Juraj Čillík 

Hlasovali za (menovite):                    5 poslancov     –  Ľuboš Ballay, Ing. Jaroslav Horčík, Ing. Peter Palko,  

                                                                                        PhD., Karol Perrot, Tomáš  Hrošovský     

Proti (menovite):                                1 poslanec       -   Bc. Jozef Hasko  

Zdržali sa (menovite):                        0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

                        

K bodu 6 – Schválenie financovania závlahového systému na miestnom ihrisku OFK  

                   Ovčiarsko   

 

Poslanec OZ Ľuboš Ballay odišiel zo zasadnutia OZ o 19.05 hod.                   

Starosta obce oboznámil prítomných s tým, že bola úspešná požiadavka na dotáciu  

o príspevok v rámci projektu „EURÁ z  EURA 2024“ na závlahový systém na miestne 

futbalové ihrisko v čiastke 10 000,- EUR. Predložil prítomným poslancom OZ projekt 

usporiadania závlahy na ihrisku s tým, že pri realizácii musíme prefinancovať projekt v plnej 

výške a až po vyúčtovaní a uhradení čiastky realizačnej firme nám SsFZ prevedie čiastku 

10 000,- EUR na účet obce Ovčiarsko. Celková čiastka na realizáciu závlahy je 

predpokladaná vo výške cca 20 000,- EUR. Poslanci OZ boli oboznámení s projektom 
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vopred, podklady im boli zaslané ako materiál e-mailom pred konaním OZ. Do diskusie sa 

prihlásil poslanec Tomáš Hrošovský s otázkou, že či nie je dotácia podmienená aktívnou 

činnosťou všetkých doterajších mužstiev. 

Takáto podmienka sa na danú dotáciu nevzťahuje, odpovedal starosta obce. Poslanec Jozef  

Hasko podotkol, že by bolo vhodné posunúť závlahové trysky oproti projektu tak, aby 

v prípade keď sa ihrisko bude v budúcnosti posúvať (kvôli zosuvu pôdy v danej oblasti) nebol 

problém z jeho porušením a posúvaním. Samozrejme všetci s pripomienkou súhlasili 

a starosta obce poslancom OZ pripomenul, že túto pripomienku dávno zahrnul už do projektu, 

ktorý im bol poskytnutý ako materiál na OZ na predchádzajúcich zasadnutiach OZ. Ubezpečil 

poslancov OZ, že v prípade realizácie dozrie na to, aby to bolo realizované podľa projektu 

tak, aby v budúcnosti pri realizačných prácach, pri posune ihriska neboli zbytočne porušené 

trysky a nevznikali zbytočne nové a nové náklady na jeho prekládku resp. opravu.  Starosta 

obce poinformoval poslancov OZ aj o potrebných prípravných prácach , či už svojpomocne 

vykonaných alebo vykonaných realizačnou firmou projektu. Taktiež pripomenul, že realizáciu 

projektu je nutné vykonať najneskôr do septembra 2025. Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil 

a preto starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov OZ o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

 

Financovanie závlahového systému na miestnom ihrisku  OFK Ovčiarsko v čiastke  20 000,- 

EUR s tým, že po realizácii závlahového systému a úhrade realizačnej firme bude na účet 

obce Ovčiarsko uhradená čiastka 10.000,- EUR z dotácie v rámci úspešného projektu „EURÁ 

z EURA 2024“ od SsFZ. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite):              5 poslanci      -  Bc. Jozef Hasko,  Ing. Peter Palko, PhD.,                                                                                                          

                                                                                        Karol Perrot, Tomáš Hrošovský, Ing. Jaroslav Horčík 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     2 poslanci   -     Ľuboš Ballay, Juraj Čillík 

Hlasovali za (menovite):                       5 poslancov  –  Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot,                                                                                     

                                                                                       Tomáš Hrošovský, Ing. Jaroslav Horčík 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

 

 Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 7 – Schválenie nákupu defibrilátora 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania a oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva 

s ponukou od firmy Spencer Medical s.r.o., Bratislava v čiastke 2 798,16 EUR s tým, že ak si 

ho objednáme budúci týždeň vedia nám urobiť ešte ďalšiu zľavu vo výške 100,- EUR. 

Poslanec Jozef Hasko nesúhlasil s ponukou a spýtal sa, že prečo neboli na zasadnutie OZ 

predložené aspoň 3 ponuky. Vyjadril názor, že treba ešte urobiť prieskum a nájsť lacnejší 

defibrilátor. Všetci poslanci súhlasili, avšak vyjadrili pochybnosť o tom, že nedokážu nájsť 

iný defibrilátor a porovnať ho s predloženým, či má rovnaké parametre. Poslanec Jozef Hasko 

sa vyjadril, že keď sa to zadá do vyhľadávača, tak porovnanie je urobené. Starosta obce 

súhlasil, že do 3 pracovných dní je potrebné predložiť zo strany poslancov OZ ďalšie ponuky 

s rovnakými parametrami a na základe predložených ponúk (samozrejme s rovnakými 

parametrami a vybavením) sa vyberie najlacnejšia z ponúk. V prípade, že nebudú ponuky 

porovnateľné a nebudú v rovnakom vybavení, starosta obce zakúpi defibrilátor od spoločnosti 

Spencer Medical s.r.o. Starosta spomenul, že rovnaký defibrilátor majú aj okolité obce – 

Bitarová, Brezany a Hôrky. Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil preto starosta obce 

predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov OZ o hlasovanie.  
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Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 
 

Nákup defibrilátora pre obec v počte 1 kus v maximálnej hodnote s DPH = 2 800,- EUR. 
 

 

Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               5 poslanci      -  Bc. Jozef Hasko,  Ing. Peter Palko, PhD.,                                                                                                          

                                                                                        Karol Perrot, Tomáš Hrošovský, Ing. Jaroslav Horčík 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     2 poslanci   -     Ľuboš Ballay, Juraj Čillík 

Hlasovali za (menovite):                       5 poslancov  –  Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot,                                                                                     

                                                                                       Tomáš Hrošovský, Ing. Jaroslav Horčík 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

                                                                                         

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 8 – Schválenie financií na dobudovanie chodníka v smere na Dolný Hričov 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania a oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva so 

zámerom dobudovania chodníka v smere na Dolný Hričov po ľavej strane cesty v dĺžke cca  

270 m. Chodník má slúžiť pre bezpečnosť občanov bývajúcich v danej lokalite. Na realizáciu 

chodníka bude potrebné vyčleniť 20 000,- EUR. Poslanci OZ sa do diskusie neprihlásili a  

z toho dôvodu starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov OZ 

o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje : 

 

Čiastku 20 000,- EUR na dobudovanie chodníka smerom na Dolný Hričov. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               5 poslanci      -  Bc. Jozef Hasko,  Ing. Peter Palko, PhD.,                                                                                                          

                                                                                        Karol Perrot, Tomáš Hrošovský, Ing. Jaroslav Horčík 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     2 poslanci   -     Ľuboš Ballay, Juraj Čillík 

Hlasovali za (menovite):                       5 poslancov  –  Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot,                                                                                     

                                                                                       Tomáš Hrošovský, Ing. Jaroslav Horčík 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

                                                                                         

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 9 – Schválenie nákupu čističa vzduchu pre Materskú školu v Ovčiarsku 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania s tým, že uviedol dôvod zakúpenia čističa vzduchu do 

Materskej školy v Ovčiarsku. Z dôvodu zvýšenej vlhkosti starej budovy MŠ v Ovčiarsku, 

ktorá bola čiastočne rekonštruovaná, je potrebné pravidelne vetrať a primerane vykurovať 

a kvôli zdraviu detí treba čisteniu napomôcť aj týmto spôsobom. Boli predložené viaceré 

ponuky rôznych parametrov, výkonnosti a cien. Poslanci sa po krátkej diskusii zhodli na tom, 

že je to predsa pre zdravie detí, takže treba zakúpiť čistič výkonnejší. (Germicídny žiarič 

UNIZDRAV uzavretý mobilný určený na dezinfekciu priestorov, vhodný na použitie za 
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prítomnosti ľudí). Dohodli sa na zakúpení čističa vzduchu v cene s DPH 399,- EUR. Podľa 

uvedených parametrov je prenosný, ľahký na prenos a manipuláciu a s výkonnosťou čistenia 

vzduchu 28 m3 /hod., takže sa môže čistič postupne prenášať do všetkých miestností, kde sa 

pohybujú hlavne deti. Po ukončení diskusie starosta obce predniesol návrh uznesenia 

a požiadal poslancov OZ o hlasovanie. 

 

 Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

 

Nákup čističa vzduchu pre  Materskú  školu v Ovčiarsku v maximálnej čiastke s DPH = 399,- 

EUR. 
 

 

Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               5 poslanci      -  Bc. Jozef Hasko,  Ing. Peter Palko, PhD.,                                                                                                          

                                                                                        Karol Perrot, Tomáš Hrošovský, Ing. Jaroslav Horčík 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     2 poslanci   -     Ľuboš Ballay, Juraj Čillík 

Hlasovali za (menovite):                       5 poslancov  –  Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot,                                                                                     

                                                                                        Tomáš Hrošovský, Ing. Jaroslav Horčík 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

                                                                                         

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

 

K bodu 10 – Schválenie spracovania geometrického plánu na pozemky, ktoré budú  

                      predmetom dlhodobého nájmu obecných pozemkov  užívaných obyvateľmi  

                      obce Ovčiarsko 

 

Starosta obce predniesol poslancom obecného zastupiteľstva návrh na spracovanie GP na 

pozemky obce, ktoré dlhodobo užívajú občania obce s vysvetlením, že niektorí občania na 

základe výzvy (medzi nimi boli aj občania, ktorých by sa dlhodobý nájom týkal, ktorí na 

výzvu nereagovali) si pozemky v roku 2022 a 2023 odkúpili. Poslanec Jozef Hasko 

zareagoval na to s otázkou, že ako sa vysporiadajú pozemky, ktoré patria obyvateľom a užíva 

ich obec. Starosta obce vysvetlil, že obec ich žiadnym spôsobom neužíva a že vysporiadanie  

nie je možné, nakoľko po daných pozemkoch sú vedené prípojky vody, elektriny, plynu ako 

i odvodnenie pre okolité rodinné domy v danej lokalite.  Obec pozemky čistí a celoročne 

udržiava. Poslanec OZ Jozef Hasko ďalej navrhol, že GP by sa mal zadať na spracovanie až 

potom, keď sa prehodnotia všetky pozemky, ktorých sa to týka. Poslanci OZ poverili starostu 

obce aby na najbližšie zasadnutie OZ pripravil a predložil zoznam pozemkov, ktorých by sa 

dlhodobý nájom týkal.   

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie : 

 

Informáciu o príprave poplatkov za dlhodobý prenájom za pozemky patriace obci Ovčiarsko, 

ktoré dlhodobo užívajú občania obce. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               5 poslanci    -    Bc. Jozef Hasko,  Ing. Peter Palko, PhD.,                                                                                                          

                                                                                        Karol Perrot, Tomáš Hrošovský, Ing. Jaroslav Horčík 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     2 poslanci   -     Ľuboš Ballay, Juraj Čillík 

Hlasovali za (menovite):                       5 poslancov  –  Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot,                                                                                     

                                                                                       Tomáš Hrošovský, Ing. Jaroslav Horčík 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  
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Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 11 – Schválenie rozpočtového opatrenia č. 2/2025  

                       

Starosta obce otvoril bod rokovania s tým, že je potrebné schváliť aj využitie rezervného 

fondu v zmysle predloženého rozpočtového opatrenia č. 2/2025. Starosta obce vysvetlil 

všetky položky, týkajúce sa rozpočtového opatrenia č. 2/2025. 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal 

poslancov OZ o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

 

1.) Použitie rezervného fondu nasledovne : 

     a) Obstaranie defibrilátora pre obec Ovčiarsko :                                  2 800,- EUR 

     b) Výstavba chodníka v smere na Dolný Hričov – 270 bm                20 000,- EUR 

     c)  Dofinancovanie miestnych komunikácií – nový koberec                   500,- EUR 

     d)  Závlahový systém na miestnom futbalovom ihrisku                     20 000,- EUR 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------   

          Celkom :                                                                                         33 300,- EUR 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

2.) Rozpočtové opatrenie č. 2/2025 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 12 – Rôzne 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania a informoval poslancov OZ a ďalších prítomných  

o uskutočnených a plánovaných investičných zámeroch, o príprave hodových slávností v obci 

a ich organizácii. Čo sa týka hodových slávností tie sú naplánované na 13.6.2025 – 

15.06.2025 s nasledovným programom :  

13.06.2025 – Deň detí od 17.00 hod. – pripravené je občerstvenie, maľovanie na tvár,  

                      kolotoče a iné atrakcie 

14.06.2025 -  o 14.00 hod. hodová svätá omša 

                      o 15.30 hod. začiatok programu hodov, vystúpia deti zo školy a materskej 

                      škôlky 

                      Hodovými slávnosťami nás bude sprevádzať hudobná skupina BONITA. 

15.06.2025 – Dozvuky hodov 

Zároveň starosta obce požiadal poslancov OZ o pomoc pri organizácii hodových slávností 

a poprosil ich aby požiadali o pomoc aj svoje manželky, pokiaľ by to bolo možné, hlavne na 

deň detí. Následne informoval, že bude zvolané pracovné sretnutie, kde budú úlohy pre 

všetkých, ktorí sú ochotní pomôcť, konkrétne rozdelené. 

Na stretnutí sa vyšpecifikuje aj množstvo a druh tovaru na občerstvenie a predaj, ktorý bude 

treba nakúpiť resp. objednať. 

 

Ďalej predniesol starosta obce sťažnosť doručenú od p. Ballayovej súp. č. 5, ohľadne 

nainštalovaných kamier u p. Ballaya Ľuboša a p. Sýkoru Vladimíra. V sťažnosti tvrdí, že 
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kamery sú nainštalované zámerne tak, aby monitorovali aj jej pozemok a sledovali kto chodí 

k nej na návštevu. Nakoľko na zasadnutí bol prítomný aj p. Lamoš, ktorý dané kamery 

inštaloval, priamo vysvetlil všetkým prítomným, že kamery sú nainštalované v zmysle zákona 

a monitorujú len priestor po hranicu pozemku p. Ballayovej. Čo sa týka kamier u p. Sýkoru 

Vladimíra, ten žiadne kamery nainštalované nemá. V tomto duchu bude spísaná aj odpoveď 

pre pani Ballayovú. 

Ďalšia sťažnosť bola doručená od p. Radoslava Hofericu s manželkou, bytom Ovčiarsko č. 

86, ohľadne medze medzi pozemkami p. Hofericu a p. Markovej, kde rastú staré kríky 

a stromy a medza je „spevňovaná“ rôznymi inými materiálmi a hlinitá pôda sa uvaľuje na 

pozemok p. Hofericu. V sťažnosti p. Hoferica navrhol, že je ochotný medzu na svoje náklady 

vyčistiť avšak z pohľadu starostu obce ako i poslancov OZ  to problém nevyrieši, nakoľko 

medza je vysoká a mohlo by dôjsť následne k zosuvu a odtrhnutiu pôdy z pozemku p. 

Markovej, ktorá by sa zosunula na pozemok p. Hofericu. Starosta obce navrhol, že je potrebné 

zvolať stretnutie na mieste, ktorého sa sťažnosť týka a zhodnotiť situáciu (prípadne urobiť aj 

fotodokumentáciu skutkového stavu) a ak bude potrebné, tak požiadať o názor odborníka. 

Stretnutie má zorganizovať starosta obce a oznámiť dátum a čas aj poslancom OZ. Následne 

po návšteve daného miesta sa dohodnú na ďalšom postupe príp. odporučení pre p. Hofericu. 

V predchádzajúcom roku 2024 bol na zasadnutí OZ odsúhlasený nákup oplotenia na miestne 

ihrisko v čiastke 10 000,- EUR s tým, že sa ponechá rezerva na prípadný doplnkový materiál. 

Oplotenie bolo zakúpené v čiastke 9 264,- EUR a do dnešného dňa je uskladnené v predajni 

stavebnín. Majiteľ stavebnín požiadal starostu obce,  aby si zakúpený materiál odviezol, 

nakoľko potrebuje miesto pre svoj nový tovar a uskladňuje ho už dlhší čas. Na základe tohto, 

požiadal starosta obce predsedu OFK p. Jozefa Hasku aby stanovil miesto a čas, kde bude 

môcť byť materiál zložený s tým, že bude za materiál zodpovedný. Zároveň sa ho spýtal kedy 

budú započaté práce na oplotení, keďže oplotenie bolo zakúpené hlavne na jeho podnet 

a podnet bývalého vedenia OFK s tým, že práce vykonajú svojpomocne. Viackrát bol p. 

Hasko Jozef vyzvaný starostom obce o zabezpečenie brigády na práce s oplotením, avšak jeho 

vyjadrenie na otázku prítomného p. Vorčáka, že čo pre to urobil odvtedy ako sa oplotenie 

zakúpilo bolo, že neurobil nič. Následne povedal, že v sobotu t.j.  31.05.2025 majú na ihrisku 

pracovné stretnutie a opýta sa prítomných, či budú ochotní prísť na brigádu pri oplotení 

miestneho ihriska. Vzápätí sa obrátil na starostu obce s otázkou, že koho je to pozemok a teda 

zabezpečiť a tým pádom aj urobiť oplotenie by mal starosta obce, nakoľko on je predseda 

OFK a on by to mal len manažovať. Starosta ho opätovne požiadal o zorganizovanie brigády 

a požiadal ho, že chce od neho termín do 10 dní od konania dnešného zasadnutia OZ t.j. do 

09.06.205 vrátane. V prípade, že dané podmienky nebudú splnené, použije starosta obce 

oplotenie na dokončenie oplotenia na miestnom cintoríne a zvyšok použije tam, kde to bude 

potrebné mimo miestneho ihriska. Na to zareagoval poslanec Tomáš Hrošovský, že súhlasí 

s takýmto riešením, aby sa oplotenie použilo tam, kde je to potrebné podľa uváženia starostu 

obce. Poslanec Ing. Jaroslav Horčík odišiel zo zasadnutia OZ o 21.10 hod. 

Ďalej starosta obce pripomenul hlavne poslancovi Haskovi Jozefovi, že bývalé vedenie OFK 

neoprávnene zasahovalo do odvodňovacej šachty, ktorá je v danom čase nebezpečná a môže 

dôjsť k ohrozeniu resp. poraneniu občanov. Požiadal predsedu OFK o nápravu a návrh ako sa 

daná záležitosť vyrieši, aby sa zabránilo ohrozeniu občanov a predišli sme zbytočným 

nepríjemnostiam. Reakcia poslanca OZ p. Jozefa Hasku bola opätovne v tom duchu, že koho 

je to pozemok, ten sa má o to postarať. Z toho podľa p. Hasku vyplýva, že postarať sa 

o všetko a urobiť všetko o čo si požiada OFK, v zastúpení predsedu OFK, má starosta obce. 

Starosta obce upozornil predsedu OFK p Jozefa Hasku, že daný stav zavinilo bývalé vedenie 

OFK (členom výboru OFK bol v tom čase aj p. Hasko Jozef) bez oprávnenia a súhlasu obce, 

teda na vlastnú zodpovednosť a preto si myslí, že za momentálny stav šachty zodpovedajú 

všetci členovia bývalého výboru OFK. 
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Ďalšou informáciou bol výsledok kontroly v Materskej škole v Ovčiarsku zo strany 

Regionálneho úradu v Žiline zo dňa 13.05.2025, kde boli zistené viaceré pochybenia zo strany 

zamestnanca - školníčky Materskej školy ako i riaditeľky Materskej školy. Zápisnicu 

o zistených nedostatkoch predložil starosta obce prítomným k nahliadnutiu a informoval aj o 

opatreniach, ktoré boli vykonané na odstránenie zistených nedostatkov. V diskusii sa ďalej 

rozoberala pracovná náplň školníčky Materskej školy, nakoľko poslanec Jozef Hasko tvrdil, 

že niektoré pochybenia uvedené v zápisnici z kontroly Regionálneho úradu v Žiline nepatria 

do jej pracovnej náplne. Po prečítaní pracovnej náplne, ktorá zahŕňa pozíciu školníčky MŠ sa 

zistilo, že všetky pochybenia sú uvedené v povinnostiach daného zamestnanca.V diskusii tiež 

starosta obce vysvetlil, že starostlivosť o záhradu zahŕňa aj kosenie trávy (rovná plocha) 

a ostatné plochy, ktoré sú ťažko udržiavateľné a treba ich kosiť krovinorezom, to zabezpečí 

starosta obce.  

Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil a preto starosta obce predniesol návrh uznesenia 

a požiadal poslancov OZ o hlasovanie.  

 

Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie : 

 

Informácie starostu obce. 

      
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)              5 poslanci    -    Bc. Jozef Hasko,  Ing. Peter Palko, PhD.,                                                                                                          

                                                                                       Karol Perrot, Tomáš Hrošovský Ing. Jaroslav Horčík 

Ospravedlnení poslanci (menovite):    2 poslanci   -     Ľuboš Ballay, Juraj Čillík  

Hlasovali za (menovite):                      5 poslanci   –    Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot,                                                                                     

                                                                                       Tomáš Hrošovský, Ing. Jaroslav Horčík 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

  

K bodu 13 – Interpelácie poslancov 

 

Poslanec Ing. Jaroslav Horčík odišiel o 21.15 hod. 

Starosta obce otvoril bod rokovania a vyzval poslancov OZ o prípadné pripomienky. 

Do diskusie sa prihlásil poslanec Ing. Peter Palko, PhD. a predniesol požiadavky, ktoré   

vyplynuli zo stretnutia školskej rady a zamestnancov Materskej školy.  

 

Požiadavky zo strany riaditeľky Materskej školy a zamestnancov MŠ boli nasledovné :  

 

1.) Požiadavka na  navýšenie príspevku na ovocie z doterajších 20,- EUR/mesiac na 40,-  

      EUR/mesiac 

      Prítomní poslanci vyjadrili svoj súhlas s navýšením príspevku. 

2.) Požiadavka na zabezpečenie ohraničenia a prekrytia pieskoviska v MŠ – oprava  

     ohraničenia bola už starostom obce vykonaná a prekrytie sa rieši v tom zmysle, aby bolo  

     účelné, bezpečné, ľahko sa s ním manipulovalo a zároveň aby spĺňalo hygienické normy. 

3.)Kompenzácia stravy pre zamestnancov – starosta obce sa nebráni zmene dodávateľa stravy. 

     Vie zabezpečiť odber stravy z inej základnej školy, kde stravu prispôsobia aj  

     individuálnym potrebám detí a zamestnancov na základe prípadných zdravotných  

     problémov  
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4.) Požiadavka na nákup tanierov do MŠ plytké a hlboké – sada 25 kusov. Poslanci vyjadrili  

     v diskusii súhlas s tým, že taniere ktoré používajú deti teraz odovzdajú na obecnom úrade    

     a tie sa presunú na miestne ihrisko. 

5.) Zakúpenie ručného vysávača 

     Starosta obce oboznámil prítomných s tým, že do Materskej školy bol zakúpený 

      výkonný šnúrový vysávač a z jeho pohľadu nie je ručný vysávač v MŠ potrebný. Kvalitný  

      ručný vysávač, ktorý by spĺňal parametre na účel jeho použitia  sa pohybuje v čiastke od   

      300,- EUR vyššie.  Zakúpiť lacný ručný vysávač nemá zmysel, lebo tie majú slabú saciu  

      schopnosť a v podstate len vrčia. Finančné prostriedky vieme využiť  účelnejšie. Nakoniec  

      sa po krátkej diskusii poslanci OZ zhodli na tom, že ručný vysávač  sa kupovať nebude. 

6.)  Termoska na čaj – 5 litrová  - bez diskusie schválená poslancami OZ 

7.)  Bezdotyková myš k počítaču – schválená poslancami OZ 

8.)  Otázka kosenia trávy v Materskej škole – pracovná náplň školníčky, úseky, ktoré sa  

      nedajú pokosiť tlačnou kosačkou, pokosí starosta obce krovinorezom. 

 

Do diskusie sa ďalej prihlásil poslanec OZ Karol Perrot a v krátkosti poinformoval poslancov 

OZ o riešení medziľudských vzťahov, konkrétne iniciatíva a čin p. Gancárovej. 

Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil a preto starosta obce predniesol návrh uznesenia 

a požiadal poslancov OZ o hlasovanie.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko :  

 

1. schvaľuje : 

 

     a) príspevok na ovocie pre Materskú školu v čiastke 40,- EUR/mesiac, počnúc 06/2025 

     b) nákup sady tanierov pre Materskú školu v počte 25 kusov plytkých a 25 kusov hlbokých 

     c) nákup termosky objemu 5 litrov s kohútikom – 1 kus 

     d) bezdotyková myš k počítaču - 1 kus 

 

2. berie na vedomie : 

 

Interpelácie poslancov OZ. 

      
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               4 poslanci    -    Bc. Jozef Hasko,  Ing. Peter Palko, PhD.,                                                                                                          

                                                                                        Karol Perrot, Tomáš Hrošovský 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     3 poslanci   -     Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Ing. Jaroslav Horčík 

Hlasovali za (menovite):                       4 poslanci  –    Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot,                                                                                     

                                                                                       Tomáš Hrošovský, Ing. Jaroslav Horčík 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté.   
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K bodu 14 – Záver 

 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva o 22.15 hod.  

 

V Ovčiarsku, 30.05.2025 

 

 Zapísala: Ing. Hofericová Daniela  

 

 

 

 

 

 

 

 

                                 Ervín Schmieger  

                                    starosta obce  

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice :  

 

Ing. Peter Palko, PhD.          ........................................................ 

 

 

 

Bc. Jozef Hasko                    ........................................................ 


